

*The language policy of the European Schools is in the process of being reviewed. One possible element of change/development is the introduction of an additional language during the early education cycle at the age of 4:*

*The European School Frankfurt pilots a project in this area. From November 2016 onwards there is the choice of additional English, German or French. The chosen additional language will remain the same during the whole nursery cycle. The language sessions are scheduled from 8.25 – 8.55 (Tuesdays to Fridays), the approach will be hands-on, very much CLIL (Content and Language Integrated Learning) orientated. The topics will correspond with the existing Early Education Curriculum.*



German



English

*Die Sprachenpolitik der Europäischen Schulen wird zurzeit überarbeitet. Ein Element einer möglichen Veränderung/Weiterentwicklung ist die Einführung einer zusätzlichen Sprache im Vorschulbereich bereits ab einem Alter von 4 Jahren.*

*Die Europäische Schule Frankfurt startet in diesem Bereich ein Pilotprojekt. Ab November 2016 kann Deutsch– Englisch– Französisch als weitere Sprache gewählt werden. Die zusätzliche Sprache bleibt während des gesamten Vorschulbereichs gleich. Der Unterricht wird zwischen 8.25 und 8.55 erfolgen (dienstags bis freitags), die Methode ist ein handlungsorientierter Ansatz, der sich an CLIL (Content and Language Integrated Learning) orientiert. Die Themen sind Themen des bestehenden Early Education Lehrplans.*



French